

**Circular** : ID/EN/02/19  
**Date** : 15<sup>th</sup> April 2019  
**To** : All Concerned Trakhees Clients  
**Subject** : **Recyclable Wooden Waste Material**

Trakhees inspection department would like to call upon all clients/entities operating in JAFZA, NIP and Dubai World Project that anybody generating and / or handling of recyclable wooden waste is accountable for its proper management as follows:

- 1- All concerned clients are advised to not mix general waste along with recyclable waste materials and required to segregate accordingly prior to dispose.
- 2- Recyclable Wooden Waste is being collected and transported by a company approved by Trakhees Inspection Department.
- 3- Recyclable Wooden Waste collected from your premises is subsequently transported to a recycling / processing / facility approved by Trakhees Inspection Department.
- 4- Provide Trakhees with all the required documents related to recyclable materials.

ID/EN/02/19 : **تعميم**

15<sup>th</sup> April 2019 : **التاريخ**

جميع متعاملي تراخيص : **السادة**

إعادة تدوير مواد النفايات الخشبية : **الموضوع**

تدعو إدارة التفتيش - تراخيص جميع المتعاملين / الجهات المعنية العاملة في المنطقة الحرة لجبل علي، مجمع الصناعات الوطنية ومشروع دبي العالمية، كلٍ من يقوم بتوليد والتعامل مع النفايات الخشبية القابلة للتدوير يتحمل مسؤولية إدارتها بصورة صحيحة وذلك على النحو التالي:

- 1- يجب على جميع المتعاملين المعنيين فصل النفايات العامة عن مواد النفايات القابلة للتدوير، وتخصيص حاويات منفصلة للتخلص منها .
- 2- يتم جمع ونقل النفايات الخشبية القابلة لإعادة التدوير من قبل شركة معتمدة من إدارة التفتيش - تراخيص .
- 3- يتم جمع النفايات الخشبية القابلة لإعادة التدوير من المقر الخاص بكم وبعد ذلك يتم نقلها لإعادة التدوير والمعالجة من قبل المنشآت المعتمدة لدى إدارة التفتيش-تراخيص.
- 4- تزويد تراخيص بجميع المستندات المطلوبة والمتعلقة بالمواد القابلة للتدوير.

Non-compliance to this directive warrant us to impose administrative and/or financial sanctions within 3 months from the date of the circular.

Lists of Trakhees approved third party waste management service providers are available on our website at [www.trakhees.ae](http://www.trakhees.ae).

For further information, please email us on [EHS.environment@trk.pfc.ae](mailto:EHS.environment@trk.pfc.ae) or contact 04/8068867/821

Thanks in anticipation of your cooperation.

علماً بأنه في حال عدم الإمتثال لهذه التوجيهات سيتم فرض جزاءات إدارية و/ أو مالية خلال ثلاثة أشهر من تاريخ التعميم.

بإمكانكم الإطلاع على قائمة مزودي خدمات إدارة النفايات كأطراف ثالثة والمعتمدين من قبل تراخيص والمتوفرة بياناتهم على الموقع :

[www.trakhees.ae](http://www.trakhees.ae)

لمزيد من المعلومات ، يرجى التكرم بالتواصل عبر البريد الإلكتروني : [EHS.environment@trk.pfc.ae](mailto:EHS.environment@trk.pfc.ae) أو الإتصال على :

04/8068867/821

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا .



Salem Abdulrahman

Director

Trakhees – Inspection Department